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Θεόδωρος Αµπατζογλου 
«Να επιχορηγηθεί 
ο ΕΟΠΥΥ για να 
επανέλθει ηρεµία 
Ο πρόεδρος του ΠΦΣ ζητά λύση για τα φαρµακεία 

» 
Κραυγή αγωνίας υψώνει ο κ. Θεόδωρος Αµπατζογλου µέσα 

από την συνέντευξή του στην "Deal", τονίζοντας ότι 
οι φαρµακοποιοί είναι αποφασισµένοι να συνεχίσουν τις 

κινητοποιήσεις τους. Ο πρόεδρος του Πανελλήνιου Φαρµακευτικού 
Συλλόγου περιγράφοντας την κατάσταση στην οποία έχουν 

περιέλθει τα φαρµακεία, κάνει λόγο για 800 κατασχετήρια στην 
Αττική και άλλα 200 στη Θεσσαλονίκη, µιλά για 4.000 επερχόµενα 

λουκέτα, αν δεν ληφθούν µέτρα από την κυβέρνηση άµεσα, 
για 1.800 υπαλλήλους που έχουν χάσει τις δουλειές τους µέσα 

στο 2012, ενώ τονίζει ότι µόνο για την περσινή χρονιά το ∆ηµόσιο 
τους οφείλει 300 εκατ. ευρώ. 

Παρά τις συνεχείς διαβεβαιώσεις 
από το υπουργείο Υγείας, 

πως οι υποχρεώσεις του θα 
τακτοποιηθούν, ο Αύγουστος 
δεν τους έχει ακόµη εξοφληθεί 
ενώ η «τύχη» του Σεπτεµβρίου... 

αγνοείται. 
Ως λύση βλέπει την επιχορήγηση 

του ΕΟΠΥΥ, ειδάλλως θα 
µετατραπεί σε έναν οργανισµόφάντασµα 

µε χιλιάδες υπαλλήλους, 
χιλιάδες απλήρωτους παρόχους, 

εκατοµµύρια ασφαλισµένους 
χωρίς πραγµατική περίθαλψη 
και πολλά... πενταψήφια 

νούµερα. 
Καλεί τον πρωθυπουργό να 

κάνει την υπέρβαση προστατεύοντας 
τα 10 εκατ. ασφαλισµένων 

του ΕΟΠΥΥ και σε όλους 
τους τόνους και µιλά για «παραπλάνηση 

του υπουργού» ως 
προς το θέµα του ανοίγµατος 

του ωραρίου λειτουργίας και των 
ατοµικών συµβάσεων. 

Κύριε Αµπατζογλου πως 
πιστεύετε ότι θα σταµατήσει 

ο πόλεµος χαρακωµάτων 
µε τα φαρµακεία: 

Ο πρωθυπουργός πρέπει να κάνει 
την υπέρβαση . ∆έκα εκατοµµύρια 

ασφαλισµένοι βρίσκονται 
σε δεινή θέση εξαιτίας της 

χρεωκοπίαςτου ΕΟΠΥΥ. Η πηγή 
των προβληµάτων δεν είναι ούτε 

τα φαρµακεία ούτε οι εκάστοτε 
υπουργοί. Ο ΕΟΠΥΥ θα καταντήσει 

ένας οργανισµός φάντασµα 
µε χιλιάδες υπαλλήλους, χιλιάδες 

απλήρωτους παρόχους, 
εκατοµµύρια ασφαλισµένους χωρίς 

πραγµατική περίθαλψη και 
...πολλά πενταψήφια νούµερα. 

Η πολιτική ηγεσία του 
Υπουργείου Υγείας µίλησε 

για άνοιγµα ωραρίου και 
ατοµικές συµβάσεις. Πως 
κρίνετε αυτές τις δηλώσεις; 

Καταρχήν θεωρώ ότι ο Υπουργός 
προφανώς έχει επιεικώς παραπλανηθεί. 

Βέβαια θα πρέπει 
να είχε αναλογισθεί πριν εκδώσει 

το «πολεµικό» δελτίο των 
δηλώσεων του. Θα πρέπει να 
µας απαντήσει τι Ba κάνει όταν 
Ba έχει 12000 ατοµικές συµβάσεις 

οι οποίες Ba πρέπει στις αρχές 
κάθε µήνα να' κατατίθενται 

και να υπόκεινται σε ξεχωριστή 
επεξεργασία ; Θα πρέπει να έχει 
τουλάχιστον 300 υπαλλήλους 
αποκλειστικά και µόνο στην παραλαβή 

των συνταγών. 
Όσο για το ωράριο . Εδώ προφανώς 

κυριαρχεί η άγνοια. Εάν 
διαβάσουµε τις δηλώσεις του 
υπουργού περί «ορθάνοιχτου» 
ωραρίου, τότε λοιπόν θα-συµπεράνουµε 

ότι και οι φαρµακοποιοί 
δεν Ba διανυκτερεύουν, 

δεν Ba εφηµερεύουν, απλώς θα 
λειτουργούν µε καθαρώς εµπορικά 

κριτήρια. 

Είναι η τέταρτη κινητοποίηση 
σας. Θεωρείτε ότι 

θα είναι και η «φαρµακερή»; 

Είναι σίγουρα η φαρµακερή γιατί 
δεν έχουµε να χάσουµε τίποτα 
πλέον. Τα 800 κατασχετήρια 
στην Αττική και τα 200 στην 

Θεσσαλονίκη δεν µας αφήνουν 
πολλά περιθώρια. 
Έξαλλου θα πρέπει να λάβει κανείς 

υπόψη του και το γεγονός 
ότι 1800 υπάλληλοι που εργάζονταν 

σε φαρµακεία έχασαν την 
δουλειά τους µέσα στο 2012 και 
άλλοι τόσοι πρόκειται να έχουν 
την ίδια τύχη. Υπάρχει µηδενική 

πιστωτική πολιτική από τις 
εταιρείες και ηµείς πληρώνουµε 
ΦΠΑ και φόρο εισοδήµατος για 
χρήµατα που δεν έχουµε εισπράξει 

. Μόνο ano το 2011 µας 
οφείλουν 300.000.000 ευρώ. 
Παρά τις συνεχείς διαβεβαιώσεις 
µέχρι την ώρα αυτή που µιλάµε 

ο Αύγουστος δεν έχει εξοφληθεί 
και ο Σεπτέµβριος αγνο-. 

• «Μόνο ano το 2011 µας οφείλουν 300 εκ. 
> «Ο Πρωθυπουργός να κάνει την υπέρβαση» 

• Τα φαρµακεία ασφυκτιούν 

είτα i. 

Στις πρόσφατες κινητοποιήσεις 
διαφαίνεται µια 

διαφορετική γραµµή ορισµένων 
συλλόγων από αυτή 

του Πανελληνίου 
Υπάρχει διάσπαση ή µή- 
πως είναι προσωπικό; 

Να ξεκαθαρίσουµε κάτι. Προσωπικά 
δεν υπάρχουν . Σε έναν 

όµως κλάδο που βρίσκεται τρία 
χρόνια σε κινητοποιήσεις , είναι 
λογικό να υπάρχουν και διαφορετικές 

στρατηγικές ορισµένες 
φορές . Επίσης ηόποια απόφαση 

Του Πανελληνίου δίνει την 
βασική γραµµή και ορίζει τις βασικές 

αρχές των κινητοποιήσεων 
'/ αλλά ο κάθε σύλλογος έχει 

αντιµετωπίσει τις ιδιοµορφίες της 
περιοχής. 
Ας .µην ξεχνάµε ότι To φαρµακείο 

δεν .είναι εµπορικό κατάστηµα-. 
Είναι χώρος παροχής 

υπηρεσιών υγείας. ∆εν µπορεί 
εύκολα λόγου.χάρη_ ο φαρµα¬ 

κοποιός σε ενα αποµεµακρυσµένο 
χωριό ή νησί να πει «κλείνω 

γιατί απεργώ». 

Πρόσφατα αποφασίσατε 
κλιµάκωση των κινητοποιήσεων 

. Μέχρι που θα 
φθάσετε; Γνωρίζετε ότι ο 
κόσµος έχει κουρασθεί; 

Γνωρίζουµε από πρώτο χέρι τις 
ανάγκες και τα προβλήµατα του 
κόσµου γιατί το φαρµακείο είναι 
το καταφύγιο των αρρώστου 
του, ασθενή του ηλικιωµένου. 
Και µέχρι στιγµής έχουµε την κατανόηση 

όλων αυτών . Αυτή την 
σχέση δεν θέλουµε να την διαταράξουµε 

.Όµως η λύση είναι 
µία : Να επιχορηγηθεί ο ΕΟΠΥΥ 
. Μόνον έτσι θα επέλθει ηρεµία 
στην αγορά. To ζήτηµα είναι πολιτικό 

και σε αυτό το επίπεδο 
πρέπει να δοθεί η λύση. Ο πρωθυπουργός 

και οι πολιτικοί αρχηγοί 
πρέπει να παρέµβουν προς 

όφελος των δέκα εκατοµµυρίων 
ασφαλισµένων του ΕΟΠΥΥ. 

«Να επιχορηγηθεί 
ο ΕΟΠΥΥ για να 
επανέλθει ηρεµία » 
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